



The Arrangement of Briefing Session for Student Activities Support Grant 2024-2025

有關 2024-2025 學生活動支援津貼家長簡介會安排事宜

Dear Parents,
各位家長:

The Student Activities Support Grant is designed to support students with financial needs in participating in life-wide learning activities for whole-person development. To provide you with a more comprehensive understanding of the grant, you are cordially invited to join the briefing session, the details of which are listed in the table below. Kindly return the reply slip by 19 September 2024 (Thu). For inquiries, please contact Ms Lei Anlin or Mr Yam Kit Ming at 2604 9762. Thank you for your attention.

Date	日期	24 September 2024 (Tue)	9 月 24 日 (二)
Time	時間	4:30 pm – 5:15 pm	下午 4 時 30 分至 5 時 15 分
Venue	地點	Room G06	本校 G06 室

「學生活動支援津貼」旨在資助有經濟需要的學生參與全方位學習活動，以促進全人發展。為了讓家長對該津貼有更全面的了解，本校特舉辦家長簡介會，誠邀各位家長出席，詳情請參閱上表。敬請於 2024 年 9 月 19 日（四）前簽妥回條。如有查詢，歡迎致電 2604 9762 聯絡雷安琳老師或任傑銘老師。

Christian Alliance Cheng Wing Gee College
宣道會鄭榮之中學



Shum Kai Shing, Principal 沈啟誠校長
13 September 2024 2024 年 9 月 13 日

Reply Slip 回條

I acknowledge the receipt of the above circular regarding "Briefing on Student Activities Support Grant 2024-2025".
本人經已知悉 貴校來函有關「2024-2025 學生活動支援津貼及家長簡介會安排」事宜，

- I will attend the activity.
本人將出席上述活動。
- I will not attend the above activity.
本人未克出席上述活動。

Name of Student 學生姓名：_____

Class 班別：_____ CSNO 班號：_____

Name of Guardian 監護人姓名：_____

(Block Letters 中文正楷)

Signature of Guardian 監護人簽署：_____

Date 日期：_____